
Protokół nr 26/2016

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej

Rady Miasta Luboń

z dnia 18 maja 2016 r.

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 16 30, zakończyło o godz. 1825

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Przewodniczący  KSS  sprawdziła  prawomocność  posiedzenia  (quorum)  i  zaproponowała

następujący porządek obrad:

1. Otwarcie połączonych Komisji Sfery Społecznej, Komisji Budżetu i Finansów
2. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  filii  nr  2  Biblioteki

Miejskiej w Luboniu;
3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  wprowadzenia  na  terenie  miasta  Luboń

,,Miejskiej Karty Seniora’’;
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu plaży miejskiej.
5. Wolne głosy i wnioski;
6. Przyjęcie protokołu nr 23;
7. Przyjęcie protokołu nr 24;
8. Przyjęcie protokołu nr 25.

Ad. 1

          Zebranych na połączonych komisjach KSS i KBiF powitała przewodnicząca  radna

Dorota Franek. Komisje odbyły się w Szkole Podstawowej nr 3 u p. dyrektor Grażyny Leciej,

która powitała członków komisji.

Przewodnicząca KSS spytała co z I klasami w nowym roku szkolnym?

Dyrektor Grażyna Leciej wyjaśniła, że w obecnym roku SP 3 ma 2 oddziały przedszkolne i 4

klasy pierwsze, a w nowym roku zaplanowane są 2 klasy pierwsze i 1 odział przedszkolny.

To,  że  w  szkole  działają  4  klasy  pierwsze  jest  sytuacją  wyjątkową  związaną  z  reformą



tzw. ,,6-latków’’. 

Radny Paweł Andrzejczak – ilu jest uczniów ?

Dyrektor Grażyna Leciej – 420 uczniów  i 25 przedszkolaków.

Radna Dorota Franek – czy szkoła ma psychologa i pedagoga na pełnym etacie? Jakie jest

zapotrzebowanie?

Dyrektor Grażyna Leciej – pedagoga na całym etacie, natomiast psychologa na ½ etatu (etat

połączony z Gim 1). Oczywiście potrzeba jest większa. Dużo rodzin jest po rozwodach. 

W szkole działa także świetlica opiekuńczo – wychowawcza (20 dzieci). 

Burmistrz  Mateusz  Mikołajczak  –  potrzeby  są,  jednocześnie  już   w  zeszłym  roku

zwiększyliśmy liczbę godzin m.in. pedagoga i psychologa w szkołach.

Radny Paweł Krzyżostaniak – jakie są potrzeby szkoły?

Dyrektor Grażyna Leciej – niestety zamknięty jest plac zabaw po kontroli firmy i pracownika

BHP. Plac był regularnie niszczony. Niszczona jest także siatka ogrodzeniowa. 

Radny  Adam  Dworaczyk  –  zwracając  się  do  burmistrza  –  jest  potrzeba  monitoringu

w mieście z pracownikiem, który na bieżąco reagowałby na zagrożenia i dewastacje.

Burmistrz Mateusz Mikołajczak – na konferencji Straży Miejskiej również poruszana była ta

kwestia. Wiąże się to oczywiście z finansami.

Dyrektor Grażyna Leciej – największą potrzebą jest kanalizacja, która jest źle wykonana i ma

już 25 lat.  Nie ma spadku, pękają rury. 

Burmistrz  Mateusz Mikołajczak – znamy oczywiście  potrzeby szkoły,  a  szacowany koszt

sięgnąłby ok. 1 mln. zł. 

Radna Dorota Franek – jakie remonty zaplanowane są na wakacje?

Dyrektor Grażyna Leciej- nowe wykładziny i rolety. Bardzo dużo zawdzięczamy rodzicom!

Radny Łukasz Budzyński – czy szkoła ma zobowiązania wobec ZUS, czy fundusze z UM

Luboń wpływają w terminie?

Dyrektor  Grażyna  Leciej  –  płatności  do  ZUS  odprowadzane  są  terminowo  i  również



współpraca z UM jest bez zarzutu.

Radna Katarzyna Ekwińska – jakie są dochody z wynajmu pomieszczeń w SP3?

Dyrektor Grażyna Leciej – 10.000zł na pół roku, zwracamy się do UM Luboń o zwrot tych

środków, aby wykorzystać je na niezbędne remonty.

Radna Dorota Franek – jaka jest odpłatność za przedszkole?

Dyrektor  Grażyna  Leciej  –  1zł  za  godzinę  (powyżej  5  godzin),  poniżej  5  godzin  jest

bezpłatne, koszt wyżywienia to 9,50 zł ( 2xśniadanie oraz obiad). Dzieci przedszkolne oraz

uczniowie  z  SP3  otrzymują  obiady  przygotowane  przez  LOSiR,  korzystamy ze  stołówki

Gimnazjum nr 1 . Chciałam zaznaczyć, że nie otrzymujemy dotacji z UM na remonty i środki

czystości dla oddziału przedszkolnego.

Ad. 2

          Obecny na posiedzeniu komisji burmistrz Mateusz Mikołajczak wyjaśnił, że Filia nr 2

zlokalizowana w dawnym budynku Ośrodka Kultury przy ul. Armii Poznań 51 faktycznie nie

istnieje już od końca 2007 r. Przyjęcie uchwały tylko porządkuje obecny stan i nie spowoduje

pogorszenia sytuacji czytelniczej w mieście.

W głosowaniu za pozytywnym opiniowaniu projektu uchwały głosowało 6 radnych:

za- 6, przeciw – 0, wstrzymało się – 0;

Ad.3.

          W mieście działa już dom Senior – Wigor, Miejska Rada Seniora i Uniwersytet III

wieku.  Komisja  Sfery  Społecznej  po  wcześniejszych  spotkaniach  m.in.  z  Radą  Seniora

dostrzega potrzeby  i wspiera aktywność seniorów w naszym mieście.

W głosowaniu za pozytywnym opiniowaniu projektu uchwały głosowało 6 radnych:

za- 6, 

przeciw – 0, 



wstrzymało się – 0;

Ad. 4

          Plaża  miejska  nad  rzeką  Wartą  zostanie  otwarta  już  podczas  Dni  Lubonia.

Zaproponowany regulamin zawiera niezbędne zapisy dotyczące przebywania na jej terenie. 

W głosowaniu za pozytywnym opiniowaniu projektu uchwały głosowało 6 radnych:

za- 6, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0;

Ad. 5

Komisja Sfery Społecznej występuje z wnioskiem o zwiększenie kwoty na stypendia szkolne

zarówno naukowe jak i sportowe. 

Ad.6

W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 23  głosowało 6 radnych:

za- 6, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0;

Ad. 7

W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 24  głosowało 6 radnych:

za- 6, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0;



Ad. 8

W głosowaniu za pozytywnym przyjęciem  protokołu nr 25  głosowało 6 radnych:

za- 6, 

przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0;

Załączniki:

1. Lista obecności;
2. Projekt  uchwały  w  sprawie  zamiaru  likwidacji  filii  nr  2  Biblioteki  Miejskiej  w

Luboniu;
3. Projekt  uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Luboń ,,Miejskiej Karty

Seniora’’;

       Sekretarz                                Przewodniczący

Michał Szwacki                                 Dorota Franek


